
185

Списание Епохи / The Journal Epohi [Epochs]      Том / Volume XXX (2022). Книжка / Issue 1

АВТОРИТЕ В БРОЯ 

Бонева, Вера
v.boneva@unibit.bg
Доктор на историческите науки, професор, преподавател в Университет по библиотекозна-

ние и информационни технологии – София. Област на научни интереси: история на Българското 
възраждане, музеология, културно-историческо наследство; история на културните институции 
през XX век. 

Войников, Живко
wojnikov@mail.ru
Доктор, независим изследовател, Стара Загора. Област на научни интереси: история, език, 

произход и култура на българите през Ранното средновековие, титулатура на Първото българско 
царство. 

Глушкова, Светла
svetla.glushkova@ts.uni-vt.bg
Доктор по история, главен асистент, Исторически факултет на Великотърновския универ-

ситет „Св. св. Кирил и Методий“. Област на научни интереси: създаване на национални държави 
на Балканите и Европа, конституционно им устройство и развитие; формиране  на белгийската 
държава през 1831г. и копирането на политическия ѝ модел през XIX в. на Балканите; историята 
на балканското общество през XIX в.; новата история на Франция – политически режим и култура; 
историята на политическите институции в Европа.

Горанчев, Веселин
gor_bg@abv.bg 
Доктор по история, изследовател на свободна практика. Област на научни интереси: иконо-

мическа и социална история на Българското възраждане; история и култура на Арбанаси; просо-
пография на стопански активните български възрожденски родове. 

Джафер, Алджан
alcan_djafer@abv.bg
Уредник в Исторически музей – Омуртаг. Област на научни интереси: османотурски извори 

за историята; религия и култура на етническите общности в България.

Долженко, Юрий 
yuriy_dolzhenko@ukr.net
Младший научный сотрудник Отдела биоархеологии Институт археологии НАН Украины, 

Киев. Област научных интересов: антропология народов Киевской Руси и население територрии 
Украины в ХІV–ХХ вв. 

Жеков, Живко 
jekov.jivko@yahoo.com
Доктор по история, доцент, Исторически факултет на Великотърновския университет „Св. 

св. Кирил и Методий“. Област на научни интереси: антична история, история на древна Елада, 
История на древен Рим, история на древните траки, антична Македония, антично военно дело, 
История на Римската република V – I в. пр. Хр., история на Римската империя.



186

Списание Епохи / The Journal Epohi [Epochs]      Том / Volume XXX (2022). Книжка / Issue 1

Маркова, Кремена
k.yordanova@ts.uni-vt.bg
Докторант към катедра „Стара и средновековна история“, Великотърновски университет 

„Св. св. Кирил и Методий“. Област на научни интереси: Ранно средновековие, средновековна Бъл-
гария, социална история, робство през Средновековието, Византия. 

Мучинов, Венцислав
vencim_80@abv.bg 
Доктор по история, доцент, Институт за изследване на населението и човека – Българска 

академия на науките, Департамент „Демография“. Област на научни интереси: Историческа демо-
графия; Историко-демографско развитие на българските земи през Възраждането (XVIII–XIX в.); 
Миграции по българските земи през Възраждането; Миграционна политика на Османската импе-
рия в българските земи през XIX в (до 1878 г.); Урбанизация по българските земи през XIX в.

Неделчева, Невена 
nedelceva.nst@gmail.com
Доктор по история, гл. уредник в Исторически музей – гр. Попово. Област на научни инте-

реси: българската история през XV–XVIII в.; религиозните и етнически общности на Балканите; 
етнодемографските и селищни процеси в българските земи; култова архитектура на Балканите.

Овчаров, Николай
aia_ira@abv.bg
Доктор на историческите науки, професор, Национален археологически институт с музей – 

Българска академия на науките. Област на научни интереси: Средновековна българска история и 
археология, османско нашествие в българските земи, епиграфика, нумизматика, сфрагистика

 
Първанов, Иван 
ivanmonitor@abv.bg
Докторант към катедра „Стара и средновековна история“, Исторически факултет, Великотър-

новски университет „Св. св. Кирил и Методий“. Област на научни интереси: история на българ-
ските и балканските земи под османска власт в периода XV–XVII век; хайдутство, фолклор.

Хоменко, Александр 
halek@bigmir.net
Магистр истории, старший научный сотрудник Отдела археологии Днепровского националь-

ного музей имени Дмитрия Яворницкого. Область научных интересов: история Украины, военная 
история.  

Щерионов, Щелиян
shterionov@yahoo.com 
Доктор на историческите науки, професор, Институт за изследване на населението и човека – 

Българска академия на науките. Област на научни интереси: история на българските земи през 
Възраждането, историческа демография, стопанска история, морска история и традиционна мор-
ска култура. 



187

Списание Епохи / The Journal Epohi [Epochs]      Том / Volume XXX (2022). Книжка / Issue 1

AUTHORS IN THIS ISSUE

Boneva, Vera 
v.boneva@unibit.bg
Dr. Habil, Professor at the University of Library Studies and Information Technologies, Sofia, Bul-

garia. Research interests: Bulgarian Revival history; museology; cultural and historical heritage; history 
of cultural institutions in the 20th century.

Dolzhenko, Yurii 
yuriy_dolzhenko@ukr.net
Junior Researcher at the Department of Bioarcheology (Institute of Archaeology, National Acad-

emy of Sciences of Ukraine, Kyiv). Research interests: anthropology of the population of Kievan Rus; 
population on the territory of Ukraine in the 14th – 20th centuries. 

Dzhafer, Aldzhan 
alcan_djafer@abv.bg
Curator at the Museum of History in Omurtag, Bulgaria. Research interests: Ottoman-Turkish 

sources on the history; religion and cultures of ethnic communities in Bulgaria.

Glushkova, Svetla 
svetla.glushkova@ts.uni-vt.bg
PhD, Senior Lecturer at the Department of Early Modern and Modern General History, Faculty of 

History, St. Cyril and St. Methodius University of Veliko Tarnovo, Bulgaria. Research interests: creation 
of nation states in the Balkans and Europe and their constitutional structure and development; formation 
of the Belgian state in 1831 and copying its political model in the 19th century in the Balkans; history of 
the Balkan society in the 19th century; early modern history of France: political regime and culture; history 
of political institutions in Europe.

Goranchev, Veselin 
gor_bg@abv.bg
PhD, independent scholar. Research interests: economic and social history of the Bulgarian Re-

vival; history and culture of the village of Arbanasi, Bulgaria; prosopography of economically active 
Bulgarian Revival families. 

Khomenko, Oleksandr 
halek@bigmir.net
Master in History, Senior Researcher at the Department of Archeology of the Dmytro Yavornytsky 

National Historical Museum of Dnipro. Research interests: history of Ukraine; military history.

Markova, Kremena
k.yordanova@ts.uni-vt.bg
Doctoral candidate at the Department of Old and Medieval History, Faculty of History, St. Cyril 

and St. Methodius University of Veliko Tarnovo, Bulgaria. Research interests: early medieval Bulgarian 
history; slavery; social history; Byzantine Empire. 

Muchinov, Ventsislav
vencim_80@abv.bg
PhD in History, Associate Professor at the Institute for Population and Human Studies of the Bul-

garian Academy of Sciences. Research interests: historical demography; historical and demographic de-
velopment of the Bulgarian lands during the Revival (18th – 19th centuries); migrations in the Bulgarian 



188

Списание Епохи / The Journal Epohi [Epochs]      Том / Volume XXX (2022). Книжка / Issue 1

lands during the Revival; migration policy of the Ottoman Empire in the Bulgarian lands in the 19th cen-
tury (until 1878); urbanization of the Bulgarian lands in the 19th century.

Nedelcheva, Nevena 
nedelceva.nst@gmail.com
PhD in History, Chief Curator at the Modern History Department of the Museum of History in 

Popovo, Bulgaria. Research interests: Bulgarian history in the 15th – 18th centuries; religious and ethnic 
communities in the Balkans; ethno-demographic and settlement processes in the Bulgarian lands; cult 
architecture in the Balkans.

Ovcharov, Nikolay
aia_ira@abv.bg
Dr. Habil, Professor at the National Archeological Institute with Museum – Bulgarian Academy of 

Sciences. Research interests: medieval Bulgarian history and archeology; Ottoman invasion of the Bul-
garian lands; epigraphy; numismatics; sphragistics. 

Parvanov, Ivan 
ivanmonitor@abv.bg
Doctoral candidate at the Department of Old and Medieval History, Faculty of History, St. Cyril and 

St. Methodius University of Veliko Tarnovo, Bulgaria. Research interests: history of the Bulgarian and 
Balkan lands under Ottoman rule in the period 15th – 17th centuries; haydutry; folklore. 

Shterionov, Shteliyan
shterionov@yahoo.com 
Dr. Habil, Professor at the Institute for Population and Human Studies of the Bulgarian Academy 

of Sciences. Research interests: history of the Bulgarian lands during the Revival; historical demography; 
economic history; maritime history; traditional maritime culture. 

Voynikov, Zhivko
wojnikov@mail.ru
Independent scholar, Stara Zagora, Bulgaria. Research interests: history and language of the Bul-

garians in the Early Middle Ages; state titles in the First Bulgarian Empire. 

Zhekov, Zhivko
jekov.jivko@yahoo.com
PhD in History, Associate Professor at the Faculty of History of St. Cyril and St. Methodius Uni-

versity of Veliko Tarnovo, Bulgaria. Research interests: ancient history; history of ancient Greece; history 
of ancient Rome and the Roman Empire (5th – 1th centuries BC); history of ancient Macedonia; ancient 
military history.


